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„Bezohľadnosť a chamtivosť spoločnosti Pfizer ich dobehne. To isté sa stalo aj firme
Purdue Pharma,“ hovorí Igor Chudov, podľa ktorého sa akciový trh zrejme prebúdza do
možnosti, že Pfizer môže kvôli pripravovaným žalobám na covidové vakcíny skrachovať.

Podľa Chudova existujú pozoruhodné podobnosti vo firemných praktikách Pfizeru a Purdue Pharmy,
farmaceutickej spoločnosti, ktorá neeticky a agresívne propagovala svoje škodlivé produkty.

Purdue Pharma nakoniec kvôli chamtivosti a neetickému správaniu svojich lídrov, vyhlásila bankrot.
Je možné, že podobný osud postihne aj Pfizer.

Iné, skúsenejšie farmaceutické spoločnosti produkujúce vakcíny, ako napríklad GSK
(GlaxoSmithKline) sa odmietli zúčastniť „očkovania proti covidu“ – a teraz vidíme, prečo sa rozhodli
správne.

Pozrite sa na nasledujúci graf. Akcie spoločnosti Pfizer (PFE) majú momentálne o 25% nižšiu cenu
ako pred piatimi rokmi, a to aj napriek miliardám, ktoré získali z predaja vakcín proti covidu, pričom
akciový trh a farmaceutický index za dané obdobie vzrástli:
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Na prvý pohľad by Pfizer, celosvetový farmaceutický gigant, nemal mať nižšiu hodnotu ako pred
pandémiou. Vakcína proti covidu spoločnosti Pfizer zarobila miliardy, čo malo predstavovať pridanú
hodnotu, aj keď budúci predaj produktov špecifických pre Covid-19 nemožno zaručiť.

No a napriek tomu cena akcií od novembra minulého roka neúprosne klesla a má o 25% nižšiu
hodnotu ako pred piatimi rokmi, čím vzdoruje všeobecným tendenciám rastu, ktoré sa vyskytujú pri
iných farmaceutických firmách na akciovom trhu.

Od novembra 2022 sa spoločnosť Pfizer výrazne odchýlila od trendu farmaceutického indexu, pričom
jej výkonnosť bola v jednom bode nižšia až o 35%. Dá sa to vysvetliť len tak, že kapitálové trhy vidia
pri Pfizeri niečo jedinečne problematické. V tomto článku sa bližšie pozrieme na to, čo to môže byť.

Ako uvádza Chudov, nie je ani zďaleka prvým človekom naznačujúcim, že spoločnosť Pfizer, ktorá
agresívne predávala svoje vakcíny proti covidu a podpísala sa pod celosvetovú pandémiu s cieľom
zarobiť na svojom produkte, môže čeliť ničivým záväzkom.

Ed Dowd, bývalý správca aktív, bol jedným z prvých ľudí, ktorí si to uvedomili. Vysvetlil, že právna
imunita poskytnutá spoločnosti Pfizer zákonom PREP ju prestane chrániť v momente, ak sa zistí
významný podvod zo strany spoločnosti Pfizer.



Purdue Pharma ukazuje, ako môže vyzerať budúcnosť
spoločnosti Pfizer
Purdue Pharma bola spoločnosť vyrábajúca lieky proti bolesti na báze opioidov. Boli veľmi návykové.
Purdue Pharmu vlastnila „rodina Sacklerovcov“, pričom celé vedenie spoločnosti bolo posadnuté
maximalizáciou predaja opioidov a minimalizovaním etických obáv.

Príbeh spoločnosti Purdue Pharma a jej neúnavnej snahy o predpisovanie vyšších dávok opioidov
podávaných pacientom, aby sa stali závislými, je oveľa dlhší než príbeh vakcín proti covidu.

Tento článok nie je najlepším miestom na obsiahlu históriu. Ak sa chcete dozvedieť viac o nekalom
konaní rodiny Sacklerovcov, ktorá vlastnila Purdue Pharmu, prečítajte si právnu sťažnosť
z Massachusetts v tomto PDF dokumente.

Sťažnosť znie ako detektívka plná ohavných podrobností o nekalých praktikách v Purdue Pharme a o
úmrtiach, ktoré to spôsobilo.

Je zaujímavé, že vyššie uvedený dokument by mohol byť od slova do slova prepísaný, aby zahŕňal
covidové vakcíny, ktoré technicky nie sú návykové, ale vyžadujú si nekonečné opakované
posilňovacie dávky, nezabránia prepuknutiu ochorenia Covid-19 a spôsobujú nadmerné úmrtia!

Sacklerovci a Purdue Pharma použili rovnakú príručku ako spoločnosť Pfizer, keď si kúpili
skorumpovanú tlač na publikáciu priaznivých odporúčaní pre svoje produkty.

Chamtivý a bezohľadný manažment v Purdue Pharme a
Pfizeri
Purdue Pharma a Pfizer majú niečo spoločné: neetické, chamtivé a bezohľadné riadenie, ktorých
príkladom je rodina Sacklerovcov v spoločnosti Purdue Pharma a Albert Bourla, generálny riaditeľ
spoločnosti Pfizer.

Náš priateľ Geert Vanden Bossche, odborník na vakcíny, podrobne popisuje bezohľadné správanie
spoločnosti Pfizer v súvislosti s vakcínami proti covidu v článku s názvom: Niektoré spoločnosti
vyrábajúce vakcíny premenovali svoje oddelenia „kontroly kvality“ na oddelenia „kompromisu
kvality“.

Porovnajme spoločnosť Pfizer, agresívneho účastníka obchodu s vakcínami, so spoločnosťou GSK,
etablovaným a opatrnejším hráčom (hoci ani GSK nie je žiadny anjel).

GSK odmietla hrať hru s covidovými vakcínami. Uvedomili si, že z dlhodobého hľadiska to nemôže
priniesť nič dobré. Spoločnosť GSK sa odmietla vystaviť potenciálnej zodpovednosti za ohrozenie
miliónov ľudí vakcínou, ktorá s extrémnou nepravdepodobnosťou aj tak nemohla fungovať.

Príbeh RSV vakcíny ďalej zdôrazňuje, aká bezohľadná je
spoločnosť Pfizer
Americký Národný inštitút zdravia (NIH) poskytol modely vakcíny RSV (respiračný syncyciálny vírus)
spoločnostiam Pfizer aj GSK. Obe spoločnosti testovali v podstate rovnaký produkt. Klinické štúdie
ale ukázali, že podanie RSV vakcíny tehotným ženám zvýšilo predčasné pôrody a detskú úmrtnosť.
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Spoločnosť GSK múdro poslúchla poplašný signál a vzdala sa ďalšieho vývoja vakcíny proti RSV.

Namiesto čestného ukončenia programu však spoločnosť Pfizer zámerne použila málopočetné
skupiny dobrovoľníkov testujúcich očkovaciu látku a placebo, aby sa signál predčasného pôrodu stal
štatisticky bezvýznamným. Následne Pfizer loboval u skorumpovanej Agentúry pre lieky a potraviny
(FDA), aby jeho vakcínu schválila.

Matematika pri vakcíne proti RSV od spoločnosti Pfizer bola nasledovná: zabite 4 000 novorodencov,
aby ste zachránili 300 pred RSV vírusom.

Toto nie je nič iné ako chamtivosť a nerozvážnosť!

Takže tu sú podobnosti medzi spoločnosťami Pfizer a Purdue Pharma:

Bezohľadné ignorovanie nebezpečenstva pre príjemcov ich produktov. Spoločnosť Pfizer sa
vzdala dokonca aj akéhokoľvek predstierania starostlivosti o bezpečnosť vakcíny proti covidu.
Spoločnosť Pfizer testovala svoje nedávne vakcíny proti omikronu len na niekoľkých myšiach a
žiadnych ľuďoch.
Nenásytnosť firiem je príkladom riskantných rozhodnutí naháňať sa za miliardovými
okamžitými ziskami, hoci aj s rizikom bankrotu v dlhodobom horizonte.
Skupovanie tlače a regulátorov s cieľom korupčne získať podporu pre svoje produkty.
Skrývanie úmrtí a nepriaznivých účinkov pred verejnosťou.

Purdue Pharma bola schopná hrať svoju hru roky. Napokon ale tých úmrtí bolo priveľa a súdne spory
firmu potopili.

Ak je cena akcií spoločnosti Pfizer nejakým vodítkom, potom kapitálové trhy momentálne vidia, že to
isté sa môže nakoniec stať aj jej. Dúfajme, že ľudia, ktorí utrpeli rôzne poškodenia zdravia v dôsledku
očkovania proti covidu, budú mať nárok na kompenzácie.

Pfizer môže byť tiež ideálnym objektom, ktorý sa ľudovo povedané „hodí pod autobus“, respektíve
obetuje, aby zachránil ostatných hráčov v covidovej pandémii.

Pfizer však nemá dostatok peňazí na to, aby každú svoju obeť spravodlivo odškodnil.

Sú zodpovedné aj spoločnosti Google a Facebook?
Pred rokom Chudov napísal článok, v ktorom vysvetlil, že Google a Facebook môžu tiež niesť
zodpovednosť voči obetiam očkovania proti covidu, pretože sa úmyselne spriahli, aby pred
verejnosťou skryli nebezpečenstvo očkovania.

Títo internetoví giganti, ktorí z pandémie mohutne profitovali, sú väčšie ryby ako Pfizer: každá obeť
by mohla dostať až 15 000 dolárov, ak sa preukáže zodpovednosť spoločností Google a Facebooku.

Majitelia Purdue Pharmy si roky mysleli, že môžu skrývať previnenia a vyhnúť sa zodpovednosti
vďaka „firemnému obrannému štítu“. Keď sa však zistilo previnenie a obete sa už nedali skrývať,
dobehlo ich právo. Záväžky na odškodnenie obetí priviedli túto spoločnosť k bankrotu a stáli ich
vlastníkov, Sacklerovcov, miliardy.

Dúfajme, že to isté sa nakoniec stane spoločnostiam Pfizer, Google a Facebook – trom spoločnostiam,
ktoré najvýznamnejšie prispeli k tomu, čo sa stalo za posledné tri roky.

Áno, je to beh na dlhé trate, ale je tu nádej na určitú mieru konečnej spravodlivosti. Túto nádej
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podporuje zistenie, že peňažná kompenzácia môže podnietiť široké skupiny ľudí, aby žiadali o
odškodnenie.

Akciový trh, zdá sa, teraz vidí to isté, keď akcie spoločnosti Pfizer neúprosne klesajú. Myslíte si, že
jedného dňa spoločnosť Pfizer skrachuje kvôli nárokom obetí covidových vakcín?
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